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6 Breakfast/ 5 Lunches/ 4 Dinners


6 早餐/ 5 午餐 / 4 晚餐

Kurobe Alpine ⿊部⽴⼭ 

Wisteria 紫藤花


Kenrokuen ⾦泽兼六苑


Gold Leaf Workshop ⾦箔⼯坊


Shirakawago Gassho Village⽩川乡合掌村


Magome-juku ⻢笼宿


Nagano Matsumoto⻓野松本城

Exclusive独家安排

Gifu Gero Onsen or similar 上吕温泉或同级


Kanazawa APA Ekimae  or similar ⾦泽酒店或同级


Tateyama Tateyama Onsen or similar ⽴⼭温泉或同级


Nagano Onsen or similar ⻓野温泉或同级


Tokyo  View Hotel or similar 东京酒店或同级

DAY1

Singapore新加坡 – Nagoya 名古屋 

Assemble at Changi Airport, and travel with WEBUY to Nagoya. （Via Transit 经转机） 

集聚于新加坡樟宜机场, ⼀起和优佳旅游⻜往名古屋。

Bonus特别红利：
Kurobe Alpine-Experience 6 different 

type of transportations  

体验⽴⼭⿊部6种不同的登⼭交通⼯具


Special Meal:HIDA BEEF SUKIYAKI  

特别美⻝：⻜弹⽜寿喜烧 


Guaranteed 3 night Onsen Resort stay 

保证3晚⽇式温泉酒店住宿

Service fees 9600 Yen per pax


服务费每位9600⽇元

-Remark-



DAY3
Gifu 岐⾩ – Kanazawa ⾦泽

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Proceed to Shirakawago Gassho Village, as an UNESCO World Heritage Site in 

1995. In the "Gassho-zukuri Homestead" of the Field Museum, 25 "Gassho-

zukuri" houses that were used in various parts of Shirakawa-go were relocated 

and preserved here.  

前往⽩川乡位于岐⾩县⻄北部⽩⼭⼭麓，是四⾯环⼭、⽔⽥纵横、河川流经的安静⼭

村。那⾥“合掌造”（茅草的⼈字形⽊屋顶）式的⺠宅，110 多栋连成⼀⽚，1995 年被

指定为联合国教科⽂组织的世界⽂化遗产。在野外博物馆的“合掌造⺠家园”⾥，将25 

栋在⽩川乡各地使⽤过的“合掌造”房屋移建、保存在这⾥。


Kanazawa Kenrokuen ，classified as one of Japan's "three most beautiful 

landscape gardens" alongside Mito's Kairakuen and Okayama's Korakuen.  

⾦泽兼六苑，被誉为⽇本三⼤名苑之⼀，与冈⼭后乐园，⽔户偕乐园家喻户晓。


Jinbo Workshop – Visit the production process of Jinbo and buy souvenirs 

made of gold leaf.  

⾦泊⼯房 – 参观⾦泊的制作过程，也可以买⼀些⽤⾦箔做成的纪念品。

DAY4
⾦泽Kanazawa – ⽴⼭Tateyama

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Visit Toyama Unazuki Station and transfer to the Kurobe Gorge Sightseeing 

Train. Kurobe Gorge is the deepest V-shaped canyon in Japan, and you will be 

taking a cute little train ride through bridges and tunnels, and enjoy the 

beautiful scenery along the way. 

前往⿊部⽴⼭地区宇奈⽉⻋站后换乘⿊部峡⾕观光⼩⽕⻋⿊部峡⾕是⽇本最深的 V 

字形峡⾕，您将乘坐壮丽峡⾕⽕⻋穿过桥梁和隧道，饱览沿途的秀美⻛光。 

(Lunch午餐/ Dinner晚餐)DAY2

 Nagoya 名古屋 -  Gifu 岐⾩
Ride to Magome, a former post town in the Kiso Valley of the route 

Nakasendo in Edo ages (1603-1867). The town has been beautifully 

restored with a broad stone walkway lined with wooden buildings 

and carefully tended foliage. 

乘⻋前往岐⾩⻢笼宿，江户中⼭道驿站，这⾥完美再现了正宗江户时代

(1603-1867)城镇的昔⽇⻛采，让游客能够饱览近代⽇本的旧貌


Next, visit to Gero Onsen, which house the top 3 famous traditional 

onsen among in Japan. Gero Onsen with history of more than 1,000 

years, located along Hida river with surrounding mountains aerial 

scenery. 

续程前往⽇本著名3⼤古⽼温泉乡-下吕温泉，拥有近千年的历史了，⻜

驒川穿流⽽过，周围苍⼭清涧环绕，今晚住宿于周边温泉度假村。

（Scenery Train is a limited seasonal departure, subjected to seat availability & confirmation. Land Operator 

reserves the right to cancel & replace the train program during high peak season, kindly refer to the final 

confirmation and we will not refund any losses due to unforeseen circumstances.** ）  

（**观光⽕⻋属限定季节性始发，地接社保留权⼒或因旺季情况下被迫取消，调整或替代相关⽕⻋⾏程，受影响旅

客以最终调整⾏程为准，恕不提前通知或另计赔偿。）



DAY7 Tokyo 东京 (Breakfast早餐)

Free and leisure Day. ⾃由活动天。 

DAY8 Tokyo 东京 – Singapore 新加坡 (Breakfast早餐)

Proceed to the airport to check-in for your flight to Singapore. It is a 

pleasure to have you travel with us, we look forward to your next 

journey to travel with WEBUY. 

安排机场办理登机⼿续返回新加坡。感谢您与优佳旅游⼀路相伴，忆起旅

途，我们优佳旅游期待再次与您相约之旅。

DAY6 Nagano ⻓野 – Tokyo 东京 (Breakfast早餐/Lunch午餐)

Visit Matsumoto Castle (exterior). Matsumoto Castle is located in 

Matsumoto City, Nagano Prefecture, Japan. It was built in the first 

year of Eisho (1504) and was originally named Fukashi Castle. 


乘⻋前往松本地区，参观松本城（不含登塔），松本城位于⽇本⻓野县松

本市，于永正元年（1504年）修筑，原名深志城。为典型的平城，是以⼤

天守为中⼼，⼲⼩天守、⾠⺒副橹、⽉⻅橹、渡橹连接成的⽇本唯⼀的复

合连接式天守建筑群。


Ashikaga Wisteria Garden is where wisteria flowers are in full bloom 

in late April, right after the cherry blossoms. Ashikaga Wisteria has 

always been a popular place to view wisteria flowers. 

 ⾜利紫藤花园，每逢4⽉下旬紫藤花盛开，就在樱花之后。 ⾜利花卉公园

向来是赏紫藤花的热⻔地点。


 Next, proceed to Shinjuku, Tokyo, a commercial area where 

departmental stores and shopping streets are located.   

接下来，前往东京新宿，百货公司与商店街云集的商业地区，

DAY5 Tateyama ⽴⼭-Nagano ⻓野 (Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Start from Tateyama Kurobe Alpine Route, a spectacular tourist route through 

the northern Japanese Alps, that can be easily travelled using various means of 

transportation, including cable cars, trams and ropeways. At 186 meters high, 

Kurobe Dam is the tallest dam in Japan.  （**Snow Wall is open from 20th April 

to 10th June - subjected to weather conditions ） 

从⽴⼭⿊部阿尔卑斯⼭脉路线开始，是穿越⽇本北⽅阿尔卑斯的⼀条壮观的旅游路

线，可以很容易地使⽤各种交通⼯具来旅⾏，包括缆⻋、电⻋和索道。⿊部⽔坝⾼186

⽶，是⽇本最⾼的⽔坝。(** 雪墙的开放时间为 4⽉20⽇⾄6⽉10⽇-视⽓候情况 )**  

Important Note: The sequence of itineraries, meals, museums, and hotel arrangements are subjected to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. All group tours except 

for tours to China, Hong Kong & Macau, Japan, Korea & Taiwan are in English, unless stated otherwise. 


重要提示：机票、⾏程、⽤餐、博物馆和酒店安排的顺序以当地地⾯运营商的最终调整为准。除中国、⾹港和澳⻔、⽇本、韩国和台湾外，所有团体旅游均以英语进⾏，除⾮另有说明。 


